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Tid och plats
Datum: 2024-05-15

Tid: 12:15
Plats: E:1124

Protokoll för Intern-möte I04/24
Närvarande
Studierådets ledning

Studierådsordförande Emil Sjöland E20
Vice Studierådsordförande Emilia Österlund BME22
Studierådssekreterare Klara Lööf E21
Utbildningsbevakare Moa Månsson E21

Studierådsfunktionärer
SRE-Ledamot Disa Fornell BME21
SRE-Ledamot Klara Andersson BME22
SRE-Ledamot Elsa Gustafsson BME22
SRE-Ledamot Chirstoffer Palmér BME20
SRE-Ledamot Linus Raväng E20 X
SRE-Ledamot Joel Bergstand E22
Skyddsombud,likabehandling Lovisa Ahlvin BME21
Skyddsombud,likabehandling Matilda Sibley BME22
HTF-ansvarig Johanna Engsner BME21
HTF-ansvarig Lovisa Palm BME21

Protokoll
§1 Mötets öppnande Beslut

Emil Sjöland förklarade mötet öppnat kl 12:17.

§2 Val av mötesordförande Beslut

Emil Sjöland valdes till mötesordförande.

§3 Funktionärsrapporter Information

A) Likabehandling

Inte haft möte på länge, inställt möte. Ska ha möte idag. SA har inte skickat kallelse,
inget riktigt system för bokning av möten. Henrik Wahlström hade lunchföreläsning,
bra event, bra närvaro. Kollar på sektionens likabehandninglas policy och utvecklar
med ordförande.

B) HTF

HTF har varit och gick jättebra, nöjda! Haft avslutningslunch med involverade funktio-
närer.

C) SRE-ledamöter

Nästan alla ledamöter har haft möte om deras område med vice och ordförande. Lagat
mat till specialingerings minglet. Skickat ut formulär för mentorskap och funderat över
utformningen. Haft CEQ-brunch. Planerat inför pluggkväll nästa vecka.
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D) Utbildningsbevakare

Sista gundblocksmötet för terminen. Ska gå på skyddsrond nästa måndag.

E) Vice-Studierådsordförande

Varit med på alla möten med ledamöterna. 1 som sökt mentor hittills.

F) Studierådsordförande

Varit med på alla möten med ledamöterna. Lottat ut presentkort från CEQ, några som
inte hämtat. Haft workshop med kåren och diskuterat strukturen på studieråden.

§4 Övrigt Diskussion

Diskussion om SOUP. Punktlista är en förbättring. Kårens åsikt är att det ska finnas supple-
anter. Åsikt att gå bort från lördagstentor. Önskemål om mittkurssamtal. Inspo från nano.

§5 Mötets avslutande Beslut

Emil Sjöland förklarade mötet avslutat kl 12:31.

Emil Sjöland
Mötesordförande

Klara Lööf
Mötessekreterare
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